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Dagordning för årsmöte SCPK 2025-03-09 

1.  Årsmötets öppnande.  

2.  Fastställande av röstlängden.  

3. Val av mötesordförande.  

4. Rasklubbsstyrelsens anmälan om protokollförare.  

5. Val av två justerare tillika rösträknare, som tillsammans med mötesordföranden ska 
 justera protokollet. Val av rösträknare när val genomförs över mejl.  

6.  Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av personer enligt § 7 moment 2.  

7.  Fråga om årsmötet har blivit stadgeenligt utlyst.  

8. Fastställande av dagordningen.  

9.  Genomgång av:  

a. Rasklubbsstyrelsens verksamhetsberättelse inklusive rapport om uppfyllande av mål och 

uppdrag från föregående årsmöte,  

b. Balans- och resultaträkning,  

c. Revisorernas berättelse.  

10.  Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om disposition av vinst eller förlust.  
11.  Beslut om ansvarsfrihet för rasklubbsstyrelsen.  
12.  Genomgång av rasklubbsstyrelsens förslag avseende:  

a. Mål 

b. Rambudget för innevarande verksamhetsår samt preliminär rambudget för det närmast 

följande verksamhetsår 

c. Medlemsavgift enligt § 4 för närmast kommande verksamhetsår 

13.  Beslut i ärenden enligt punkt 12.  
14. Val av rasklubbsstyrelse samt beslut om suppleanternas tjänstgöringsordning.  

a. val av ordförande för en tid av ett år 

b. val av kassör för en tid av två år 

c. val av ledamot för en tid av två år  

d. val av ledamot (fyllnadsval) för en tid av ett år  

e. val av suppleant för en tid av två år  

f. beslut om suppleanternas tjänstgöringsordning.  

15.  Val av revisorer och revisorssuppleant enligt § 9.  
a. val av två revisorer för en tid av ett år,  

b. val av en revisorssuppleant för en tid av ett år.  

16.  Val av valberedning enligt §10.  

• val av sammankallande i valberedningen  

• val av en ledamot i valberedningen för en tid av två år,  

17.  Beslut om omedelbar justering av punkterna 14 - 16.  
18. Beslut om rasklubbsstyrelsens förslag i ärenden.  
19.  Mötets avslutande.  

 
 

 
Väcks vid årsmötet förslag i ett ärende som inte finns medtaget på dagordningen kan, om årsmötet så beslutar, ärendet tas upp till 
diskussion men inte till beslut. 
Uppmärksammande av vandrings- och hederspristagare, samt utdelning av förtjänsttecken. 
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Medlemsavgifter 
 
Medlemsavgift 2025, 2026, 2027 
 
Under 2025 är SCPK:s medlemsavgift 680 kronor för inrikes medlem och 750 kronor för 
utlandsmedlem (SCPK 180 kronor + förbundsavgift SBK 500 kronor inrikes- och 570 kronor för 
utlandsmedlem). Familjemedlem 120 kronor.  
SBK har beslutat att höja förbundsavgiften 2026 och 2027. Preliminär avgift 2026: medlem 520 kronor, 
utlandsmedlem: 590 kronor 
Preliminär avgift 2027: medlem 540 kronor, utlandsmedlem 610 kronor 
SCPK har beslutat att inte höja avgiften 2026 och 2027. 
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Verksamhetsberättelse för Svenska chodský pesklubben 2024 

Syfte 
Klubbens syfte har varit att sprida kunskap om hundrasen chodský pes i Sverige och: 
1) bidra till ett gott hundägarskap genom att varje presumtiv valpköpare förstår vad som krävs av 

en ägare för att en chodský pes ska vara en sund, harmonisk och lycklig hund. 
2) bidra till en frisk och sund avel av rasen chodský pes. 
 

Mål 
Klubben har haft som mål att kännetecknas av en vänlig och välkomnande attityd samt att alltid ha 
hundens bästa i fokus. 
 

Bakgrund 
• 2010 godkände Svenska Kennelklubben chodský pes som ras. 

• 2013 bildades Svenska chodský pesklubben. 

• 2014 Anslöts Svenska chodský pesklubben till Svenska Brukshundklubben som specialklubb. 

 

2024 

 

 

 
 
Den svenska populationen är förhållandevis liten och per 2025-01-17 uppgick den till totalt 349 
registrerade individer (292 ägare). Populationens antal är i stort sett oförändrat sedan föregående år.  
 
Rasklubben har ett viktigt arbete i att verka för en positiv utveckling avseende uppbyggnad av rasen i 
Sverige. 
 
Antal medlemmar i SCPK uppgår per 2025-01-20 till 160 personer 
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Genomförda aktiviteter 
Klubbens främsta arbete bedrivs i sektorer, arbetsgrupper och kommittéer, vilka avrapporterar sina 
respektive verksamheter i separat text nedan. 
 

Styrelsen 
Styrelsen har under 2024 haft elva (11) protokollförda möten, via ZOOM. Under verksamhetsåret 
har styrelsen behandlat: 
 

• 57 ingående skrivelser 

• 18 utgående skrivelser 

Förutom planlagda möten har styrelsen kontinuerlig kommunikation via mejl och genom en sluten 
Facebookgrupp. 
 
Representant från klubben har deltagit vid SBK:s konferenser, kongressen och dialogmöten. 

 

Klubben har verkat för att sprida information och kunskap om rasen 
Klubbens hemsida har haft 9819 sidvisningar under året med 5143 unika besökare. Klubben har 
under verksamhetsåret varit aktiv i sociala medier och har även en egen Facebook sida ”Svenska 
chodský pesklubben” och ett konto på Instagram. Via klubbens hemsida och sociala medier har 
flertalet personer fått svar på sina frågor om rasen och ett antal har även fått kontaktuppgifter för 
att träffa en chodský pes. 
 

 

Klubben har verkat för erfarenhetsutbyten och träffar 
Klubben har under året genomfört ett medlemsläger i Lindesberg samt två mindre träffar i 
Helsingborg och på Rosersberg. Under samtliga läger/träffar fanns utrymme för mycket träning, 
informationsutbyte och trevlig samvaro. Två tävlingar i specialsök har anordnats i klubbens regi – i 
Bengtsfors samt i Mjölby, och det har anordnats två MH. Klubben har under verksamhetsåret 
skickat ut fyra informationsbrev till medlemmarna, delat ut hederspris och vandringspris samt 
uppmärksammat tjänstehundar och korade hundar med diplom. Under det gångna året 
genomfördes ett stort tvådagars rasseminarie i Eskilstuna med representanter från tjeckiska 
rasklubben och från övriga nordiska länder. Närmare 40 personer deltog på seminariet 
 

Sektorn för PR- och information 
 
Sektorn har mestadels haft diskussioner och kontakt via vår privata Facebookgrupp, där vi alla är 
aktiva med att informera och hålla diskussioner.  
I år har vi haft bemannad rasmonter på Stora Stockholm. 
Vi hade även bemannat och deltagit på My dog i Göteborg.  
Materialet till våra montrar hänger med och vi skickar det mellan Stockholm och Göteborg eller 
beroende på vart man behöver materialet.  
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Våra nyhetsbrev/medlemsbrev flyter på med våra medlemsintervjuer och vi försöker få med så 
mycket information som möjligt från svenska chodský pesklubbens arbete, för att delge våra 
medlemmar. Vi har 4 utskick per år. 
Vi skickar även ut information via membersite. Det gäller bland annat frågor om hjälp vid 
exempelvis bemanningen av montrar och/eller annan information som går separat ut till 
medlemmarna utöver medlemsbreven.  
Vi har två medlemsansvariga i sektorn, Eva S och Victoria J. Vi skickar ut välkomstmejl till alla nya 
medlemmar med information om rasklubben och är behjälpliga med medlemsfrågor. 
Vi håller Svenska chodský pesklubbens hemsida, SCPKs Facebookgrupp och Instagram 
uppdaterade med information. Vi jobbar på att hålla rasklubbens Facebooksida mer aktiv och mer 
öppen för medlemmar att delge information.  
 
Sektorn har under året bestått av Victoria Johansson (sammankallande), 
Anne Lagerström, Eva Söderlund, Sofia Olsson, Jessica Björkquist som överlämnat till Ellen 
Renlund. 
Sektorn tackar för detta förtroende under året och ser fram emot ett spännande 2025. 
 
Sektorns ledamöter: 
Victoria Johansson (sammankallande), Anne Lagerström, Eva Söderlund, 
Sofia Olsson, Ellen Renlund 

Sektorn för utställning och exteriör  
Sektorn har haft sju möten under året.  

 
Årets utställning ägde rum i samband med rasklubbens seminarium i Eskilstuna, Vilsta, den 7 
september 2024.  
● Antal anmälda hundar: 39 st  
● Domare: Karel Peroutka från Tjeckien  
Exteriörbedömningar:  
Under året har totalt 28 hundar exteriörbedömts enligt följande:  
● Bengtsfors i maj: 18 hundar (Exteriörbeskrivare: Maria Holmbäck, Anita Melitshenko, Åsa 
Tiderman)  
● Lindesberg: 3 hundar (Exteriörbeskrivare: Åsa Tiderman)  
● Eskilstuna: 7 hundar (Exteriörbeskrivare: Sandra Silverman, Anita Melitshenko) 
Viktig notering: Alla resultat är ännu inte registrerade i SKK Hunddata, och det kan tillkomma 
några fler exteriörbedömningar som genomförts utanför klubbens regi under året.  
Vi har under året aktivt uppmuntrat ägare att genomföra exteriörbeskrivningar, även för hundar med 
kända avvikelser (exempelvis kryptorchidism, bettfel eller avvikande storlek). Detta för att stärka 
rasklubbens statistiska underlag.  
 
 
Medlemmar i sektorn  
Sektorn har under året bestått av följande medlemmar:  
● Anita Melitshenko (sammankallande)  
● Yvonne Brink  
● Lotta Eriksson  
● Christina "Nina" Edlund  
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Sektorn för avel- och uppfödare 
Sektorn har haft 8 protokollförda möten under året. 
 

• Hälsoenkät.  
Hälsoenkäten utformades och skickades ut. I arbetsgruppen fanns Sandra Siverman och 
Johanna Nadmyr. Vi fick 347 svar varav 200 från Sverige. En rapport om resultatet 
diskuterades på rasseminariet med rasklubbarna från Tjeckien, Finland, Norge och 
Danmark. En digital rapport kommer att delges medlemmarna efter årsskiftet.  

• Information om avelsrekommendationer och orsaken till dessa.  
Information har givits på medlemsmöte 16 augusti samt på digitalt informationsmöte 22 maj. 

• Hanhundslista för Sverige.  
Arbetet är påbörjat, men ännu inte slutfört.  

• Uppdatera avelsrekommendationerna.  
Har genomförts. 

• Rasseminariet.  
Sektorn har tillsammans med andra sektorer bidragit i genomförandet av rasseminarie 6-8 
september, där frågor om mentalitet, exteriör och hälsa har diskuterats med representanter 
från den tjeckiska rasklubben. Rasklubbarna från Finland, Norge och Danmark deltog. 
Moderatorn Anne-Catrine Edoff guidade alla deltagare genom helgen. 

• -Genomfört två MH för medlemmar 
25 maj Lilla Edet, 31 augusti i Hällefors.  

En speciell händelse att särskilt belysa:  
Den svenska rasklubben genomförde rasseminariet trots att vi är den minsta rasklubben i Norden. 
Helgen blev mycket givande och intressant för alla deltagare och de tjeckiska representanterna 
föreläste så att alla deltagare fick med sig en ökad kunskap och förståelse för det fina arbete som 
bedrivs för vår rasutveckling. 
 
Under året har sektorn/arbetsgruppen bestått av följande personer: 
Åsa Tiderman (sammankallande), Håkan Sjödin, Anita Melitshenko, Sandra Siverman och Yvonne 
Brink 

Sektorn för tävling- och utbildning 
Sektorn har haft 9 protokollförda möten under året 
 
Dessa aktiviteter har genomförts under året: 

• HP – nytt poängberäkningssystem 

• Föreläsningen online ”Långsiktig träning av din brukshund” 

• Utdelning av vandringspris 

• Utdelning av hederspris 

• Kurser 

- Prova på räddning - 14/9 på Rosersbergs övningsområde 

- Prova-på IPO-R i Skåne 

• Specialsökstävling 

11/5 på Laxsjöns friluftsgård, 12 chodskyekipage prioriterade. 

• Infomöte för medlemmar Online 
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• SCPKs sommarläger Lindesberg  

• Specialsökstävling 

I Mjölby 16 november, rasmästerskap 

• Startat skyddsgrupp 

• Regelrevideringar Bruks till SBK 

• Utdelning av tjänstehundsdiplom 

• Etablerat kontakt gällande tillåtelse att översätta den tjeckiska boken om chodský pes 

(Findejs) 

• 9 protokollförda Zoom-möten 

 
Ej genomförda: 

• Prova-på-patrull, Göteborgstrakten 
 

Under 2024 har vår sektor genomfört flera aktiviteter som vi upplever har uppskattats. Vi har haft 
ett gott samarbete inom sektorn med glada och trevliga möten, bra diskussioner och många nya 

idéer. Vi är ett bra team       
 
Under året har sektorn bestått av följande personer: Lena Hermansson (sammankallande), Karin 
Sjöqvist, Lotta Eriksson, Björnar Sörli, Jim Berglund, Jane Gransveden, Jessica Järpemo (Hägg), 
Frida Holst Pettersson (till och med 20241031) 

 

Arbetsgrupp RAS (Rasspecifika avelsstrategier) 
Arbetet med RAS pågår. 
 
Arbetsgruppens deltagare: Åsa Tiderman (sammankallande), Sandra Siverman och Yvonne Brink. 

 

Styrelsen 

Ordförande: Maria Holmbäck Vice ordf: Åsa Tiderman   

Sekreterare: Lena Hermansson Kassör: Mikael Pankko 

Ledamot: Karin Sjöqvist Ledamot: Anne Lagerström   

Ledamot: Victoria Johansson Suppleant: Göte Toftler   

Suppleant: Camilla Ståhl Helzel  

 
Styrelsen tackar för ett innehållsrikt 2024 och ser med entusiasm fram emot ett än mer innehållsrikt 
2025. 
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Bokslut 2024-12-31 

 

 
 



  Årsmöteshandling 2025 
 

 
 

10 

 
 

Balansrapport 

Svenska Chodsky Pes Klubben 802476-7181 Sida 1  (1) 

Vald period: Hela räkenskapsåret Utskriven: 2025-02-19 17:52:07 

Räkenskapsår: 2024-01-01 - 2024-12-31 

Senaste ver.nr: A278 

Ingående balans Ingående saldo Perioden Utgående saldo 

TILLGÅNGAR 

Omsättningstillgångar 

Kassa och bank 

1930 Föreningskonto 
148 019,91 148 019,91 -19 713,68 128 306,23 

S:a Kassa och bank 148 019,91 148 019,91 -19 713,68 128 306,23 

S:a Omsättningstillgångar 148 019,91 148 019,91 -19 713,68 128 306,23 

S:a TILLGÅNGAR 148 019,91 148 019,91 -19 713,68 128 306,23 

EGET KAPITAL, AVSÄTTNINGAR OCH SKULDER 

Eget kapital 

Balanserat kapital 

2061 Eget kapital i SCPK -42 678,30 -42 678,30 0,00 -42 678,30 

2068 Vinst/förlust föregående år -105 341,61 -105 341,61 0,00 -105 341,61 

S:a Balanserat kapital -148 019,91 -148 019,91 0,00 -148 019,91 

S:a Eget kapital -148 019,91 -148 019,91 0,00 -148 019,91 

S:a EGET KAPITAL, AVSÄTTNINGAR OCH 

SKULDER 

-148 019,91 -148 019,91 0,00 -148 019,91 

Beräknat resultat: 0,00 0,00 -19 713,68 -19 713,68 
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Verksamhetsplan 2025  
 
Klubbens syfte: 
Klubbens syfte är att sprida kunskap om hundrasen chodský pes i Sverige, och på detta sätt bidra till 
ett gott hundägarskap genom att varje presumtiv valpköpare förstår vad som krävs av en ägare för 
att en chodský pes ska vara en sund, harmonisk och lycklig hund, bidra till en frisk och sund avel av 
rasen chodský pes. 

 
Klubben vill kännetecknas av: 
Klubben vill kännetecknas av en vänlig och välkomnande attityd, samt att alltid ha hundens bästa 
och rasens positiva utveckling och bevarande i fokus. 

 

Mål  

• Klubben mål är att bidra till en sund utveckling av rasen såväl exteriört, hälsomässigt som 

mentalt.  

• Klubbens mål är att så många svenska hundar som möjligt ska ha känd mental status.  

• Personer som är intresserade av rasen ska ha tillgång till korrekt information om rasen och 

dess egenskaper som vall- och brukshund. 

 

Aktiviteter för att uppnå målen 

• Utarbeta fullständiga Rasspecifika avelsstrategier, RAS, med målsättning att under 2025 få 

reviderat RAS godkänt av Svenska Kennelklubben. 

• Verka för att klubbens sociala medier och hemsida är seriös och trevlig. 

• Medverka vid olika evenemang samt eventuellt större utställningar med information om 

rasen.  

• Genomföra läger och träningsträffar för chodský pesägare. 

• Klubben ska vid fyra tillfällen per år informera medlemmarna om aktuella frågor via ett 

informationsbrev per mejl. 

• Rasklubben ska också verka för att stötta i att anordna träning, träffar och 

uppfödarföreläsningar efter önskemål och behov.  

• Klubben ska samordna sitt arbete genom att hålla träffar mellan sektorer via Zoom. På 

detta sätt ska man underlätta för sektorerna att samverka i olika frågor.  

• Klubben ska bidra för ett samarbete mellan rasklubbar och distrikt inom Svenska 

Brukshundklubben. 

• Klubben ska fortsätta verka för ett samarbete med Rasklubbar i Norden och Tjeckien.  
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Aktiviteter på sektornivå 

 
PR- och informationssektorn 
Sektorn planerar att genomföra:  

• Upprätta verksamhetsplan och budget. 

• Ansvariga för medlemslistan i SBKmedlem. 

• Skicka ut information via SBK membersite till medlemmar.  

• Få tag på och intervjua medlemmar för nyhetsutskicket. 

• Samla information från samtliga sektorer i styrelsen till nyhetsutskicket. 

• Nyhetsutskick 4ggr/år, med en ny medlemsintervju varje utskick, vissa utskick kommer vara 
temainriktade. 

• Vid utställningar, planera, boka, bemanna och ordna med rasmonter. 

• Vid SM bruks eller andra passande tillställningar att deltaga på, planera, boka, bemanna och 
ordna med rasmonter. 

• Hålla hemsidan uppdaterad även förbättra och förnya hemsidan. 

• Hålla FB levande och uppdaterad 

• Hålla Instagram levande och uppdaterad 

• Sektorn planerar att genomföra ett av sina möten som fysiskt möte för att ha en gemensam 
planeringsdag. 

 

Avel och uppfödarsektorn (Konferens-gruppen ingår) 

 
Sektorn planerar att genomföra: 

• Analysera hälsoenkätens resultat och sprida informationen till intresserade.  

• Analysera hälsoenkätensresultatet och ev. vidta åtgärder till följd av detta.  

• Utveckla användandet av Lathunden och på så sätt stärka vårt arbete i sektorn. 

• Uppdatera RAS dokument (rasspecifika avelsstrategier) 

• Sprida information/föreläsning till klubbens medlemmar om hundförsäkringarnas 
villkorsdjungel, för att minska kostnader och öka kunskap för kloka val  

• Färdigställa rutin och ett arbetssätt för att stötta hundägare som önskar avelsrådgivning. 
Färdigställa en hanhundslista för Sverige.  

• Årligen se över avelsrekommendationerna. 

• Fortsätta samarbetet med rasklubbarna i de nordiska länderna  

• Anordna MH och MT efter efterfrågan 

• Samverkan med den tjeckiska CP klubben under 2025. Som en uppföljning av sommarens 
seminarium med den tjeckiska rasklubben kommer vi att välja något av de områdena som 
behandlades för att få djupare förståelse i specifika frågor samt att utveckla samarbetet 
mellan klubbarna. De områden som avses är exteriör, hälsa, mentalitet och avel. Tanken är 
att detta ska ske i form av digitala möten med deltagare utsedda av respektive 
styrelse/sektor. Tidpunkten blir sannolikt första halvåret 2025. 
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Tävlings- och utbildningssektorn 

 
Sektorn planerar att genomföra: 

• Utdelning av HP och VP för Bästa All-round-hund 

• Rasklubbsläger sommaren 2025 i Lindesberg – egen arbetsgrupp 

• Prova-på-patrull under våren/hösten 2025 

• Prova-på-Dog Parkour Ljungby BK 29-30 mars 

• Läger på Öknaskolan, Nyköping. Bruks, juni 

• Specialsöksprov 

• Event Skåne 

• Prova-på-vallning 

• Utdelning av tjänstehundsdiplom 

• Digitalt möte Hemvärnet/SBK Patrullhund 

 

Utställnings- och exteriörsektorn 

 
Sektorn planerar att genomföra: 

• Exteriörbedömningar:  
Vi planerar att anordna 4 exteriörbeskrivningar under året. 
Sammanlagt förväntar vi oss att 10 hundar exteriörbeskrivs.  

• Utställning:  
En utställning med cirka 30 hundar planeras.  

• Utbildning:  
Vi planerar för att någon i sektorn ska utbildas inom Utställningsarbete - såsom 
kommissarie och bestyrelse.  

 
Arbetsgruppen RAS (Rasspecifika Avelsstrategier)  
Dokumentet är fortsatt under arbete. 
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Rambudget 2025  

 Intäkter Utgifter 

SCPK Sommarläger Lindesberg   

Anmälningsavgifter 13000  
Stugor och rum 31300  
Buffe x40 8000  
Instruktörer  -2000 

Medlemsvård  -9700 

Stugor och rum  -28140 

Hyra Lindesbergs BK  -1400 

Material  -2200 

Buffe x40  -7160 

   

PR information   

St Sthlm, anmälning mm  -1000 

SM Bruks  -2000 

My dog  -1600 

Fysisk träff sektorn  -2000 

Monterkostnader  -500 

   

R-TUS   

Prova-på-patrull 2500  
Prova-på-dog parkour/räddn 7000 -3500 

Specialsöksprov 4800 -2900 

Priser specialsöksprov  -350 

Event Skåne 12000 -8000 

Utdelning HP  -2200 

Utdelning VP  -500 

Bruksläger Ökna 66000 -74000 

Tjänstehundsdiplom  -200 

   

Exteriör och utställning   

Valpklass 400  
Veteraner 1500  
Övriga 8050  
Lotteriförsäljning 1000  
Exteriörbedömning 2000  
Domarsekreterare  -1900 

Bilersättning  -1800 

Hyra av plan  -2000 

Utbildning  -3000 

Övrigt (rosetter, godis, fikakorg)  -2000 
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Övrigt 

Medlemsintäkter 26000  
IT-tjänster  -5000 

Redovisningsprogram  -4000 

Bankkostnader, momsfria  -1500 

Swish  -2000 

   

Summa intäkter 183550  
Summa utgifter  -172550 

   

Resultat 11000  
   

   
 

Preliminär rambudget 2026 

   
Preliminär rambudget 
2026     

Intäkter 190000   

Utgifter  200000 

Resultat   -10000 
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Valberedningens förslag till SCPK:s styrelse för år 2025 

 
 

 
Följande har mandattid kvar till 2026: 

 
 

 
Valberedningen inför SCPK:s årsmöte 2025 består av: Björnar Sörli (2025) sammankallande, 
Lotta Eriksson (2026), Ingegerd Wirén (2025) 
 
 

Medlemsförslag 2025 

Kassör (2 år) Thereze Grundström 
Ledamot (2 år) eventuellt fyllnadsval (1 år) Johanna Nadmyr 

 

Post (mandattid) -innehavare av posten idag  Valberedningens förslag  
Ordförande (omval 1 år) – Mia Holmbäck  Mia Holmbäck  
Kassör (omval 2 år) – Mikael Pankko Mikael Pankko 
Ledamot (omval 2 år) – Karin Sjöqvist Karin Sjöqvist 
Ledamot (fyllnadsval 1 år) Anne Lagerström  Jessica Järpemo 
Suppleant (omval 2år) Camilla Ståhl Helzel Camilla Ståhl Helzel 
  
Revisor (omval 1 år) Mikael Melitshenko  Mikael Melitshenko  
Revisor (omval 1 år) – Torbjörn Bäckmark    Torbjörn Bäckmark  
Revisorssuppleant (omval 1 år) Carola Nilsson  Carola Nilsson  
   
Valberedningen har också uppdrag att föreslå 
årsmötesordförande.   

 Håkan Sjödin 

Post – innehavare av posten idag 

Vice ordförande – Åsa Tiderman 

Sekreterare – Lena Hermansson 

Ledamot – Viktoria Johansson 

Suppleant – Göte Toftler 
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Presentationer  

 

Ordförande (omval 1 år)  
Maria (Mia) Holmbäck 
Mia bor i Surahammar i Västmanland, hon har 
två chodský pes och en dvärgpinscher. Mia 
har varit sekreterare inom SBK, ledamot i 
annan rasklubb och engagerad i föreningsliv. 
Mia är också kennelkonsulent, uppfödare, 
instruktör i brukshundsklubben och har 
arbetat på djursjukhus. 
Mia har suttit i SCPK styrelse som suppleant 
sedan 2021 och som ordförande sedan 2022 
och hon är också exteriörbeskrivare. 

 

 

Kassör (omval 2 år) Mikael Pankko 
Jag heter Mikael och är husse till Ludde snart 
5 år. Vi bor i Lomma i Skåne med familjen 
som består av mestadels tjejer förutom oss 
två, sambo och 4 döttrar! 
Ludde är en pigg och alert hund som gärna är 
med på ALLT och som många andra choddar 
så tycker han det är extra spännande med 
hundmöten. 
Ludde är utbildad tjänstehund (patrullhund) 
och jag själv är utbildad hundförare i 
hemvärnet och vi tjänstgör i ett insatskompani 
i Skåne. Till sommaren är min plan att 
vidareutbilda mig till hundbefäl inom 
hemvärnet. 
I övrigt så tränar vi ganska mkt spår, en del 
specialsök och troligen för lite lydnad… 

 
 

Ledamot (omval 2 år) Karin Sjöqvist 
Karin Sjöqvist här med Best Wishes Beaming 
Emerald, Breeze. Har också en dotter efter 
Breeze, Best Wishes Delightful Cremepuff, 
Gaia. 
Bor på Alnö, Sundsvall. 
Hundar och olika 
träningsformer/arbetsformer för dem är min 
stora hobby.  
Arbetar som förskolepedagog på en I Ur och 
Skur förskola. 
Gillar familj, vänner, friluftsliv, svenska 
deckare och ett fint rödvin. 
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Ledamot (fyllnadsval 1 år) Jessica Järpemo 
Jessica heter jag och har en fantastisk tik som 

heter Moria (Garegårdens Make A Wish). 
Och vårt första möte var minst sagt lite 
märkligt, och emot alla råd kring hundköp 
man kan tänka sig. Men i en tid med pandemi 
och isolering fanns inte mycket annat som val 
om man längtat ihjäl sig efter den norska lilla 
valpen. Sagt och gjort fick vi sitta vid gränsen 
till Norge och låta valpen springa mellan oss. 
Kärlek vid första ögonkastet.  Det är nästan 4 
år sedan och sedan dess har vi testat på 
utställning, special sök, rallylydnad och 
bruksspår. När vi inte tränar vandrar vi gärna i 
skog och på fjäll och när jobbet på gårdar 
kallar är hon världens bästa assistent!  
Den bästa hunden man kan ha i min mening  
 

 

Suppleant (omval 2 år) Camilla Ståhl 
Helzel 
Camilla bor på Lidingö och har en chodský 
pes. Camilla tränar och tävlar främst lydnad 
och bruks. Camilla är en aktiv person och när 
hon inte tränar hund så seglar hon gärna. 

 
 

 
 

Kassör (nyval 2 år) Thereze Grundström 
 
Jag vill nominera en person till styrelsen. 
Personen jag tänker på har flera års erfarenhet 
av ekonomi och redovisningsbranschen. 
Hon är en hjälpsam person med ett sinne för 
humor. 
Jag har känt henne hela mitt liv och jag vet att 
hon gärna hjälper till aktivt i styrelsen, allt för 
våra 4-fotade tjeckiska älsklingar 
Personen jag vill nominera till kassör är 
Thereze Grundström. 
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Ledamot (nyval 2 år eller fyllnadsval 1 år) 
Johanna Nadmyr 
Jag heter Johanna, är 32 år gammal och bor 
just nu i Umeå, är från Stockholm. Jag är 
biolog och jobbar idag som miljökonsult på ett 
lokalt företag här i Umeå, med både fältarbete, 
databearbetning och rapportskrivning. På 
fritiden är jag en mångsysslare men 
majoriteten av min tid går till vår hund Attila! 
Det är vår första hund, och han är ännu inte 
ens två så vi är minst sagt på en spännande 
resa tillsammans där vi lär känna varandra och 
tillsammans utforskar hundträning! Han är en 
väldigt glad, energirik chod, med ett otroligt 
stort intresse för att göra det mesta, vilket vi 
alla säkert vet både kommer med sina fördelar 
och utmaningarna! Han är otroligt kul att 
jobba med, och vi tränar både spår, specialsök, 
patrull, rallylydnad och lite brukslydnad just 
nu! Ambitionen är att vidareutbilda honom 
längre fram, men för nu så håller vi livet 
enkelt. Favoritsysslan är idag att vara ute och 
gå i skogen med Attila och min man, och 
kanske plocka lite svamp eller lägga några 
spår!" 

 

Revisor (omval 1 år) Mikael Melitshenko 
Mikael Melitshenko bor i Strömstad med fru 
och fyra choddar (Aaya, Alex, Unni och Bika), 
sedan maj 2022. Han har lång erfarenhet av 
företags- och verksamhetsutveckling och 
jobbar idag som ansvarig för ett 
företagsutvecklingsprogram på Smart 
Innovation Norway i Halden. Mikael har 
tidigare erfarenhet av styrelsearbete i mindre 
organisationer, valberedningsarbete samt var 
under en period, revisor för Svenska chodský 
pesklubben. 

 

 

Revisor (omval 1 år) Torbjörn Bäckmark   
Torbjörn bor på Lidingö och har en chodsky 
pes. Torbjörn är medlem i Lidingö 
Brukshundsklubb, tycker om friluftsliv och 
tränar specialsök med sin hund. 
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Revisorssuppleant (omval 1 år) Carola 
Nilsson 
Carola bor 4 mil söder om Skellefteå. Hon har 
två chodský pes och är aktiv i hemvärnet. 
Carola har tävlat i bruks, patrull, lydnad och 
rally. Hon har också varit aktiv 
föreningsmänniska på såväl lokal-, distrikts- 
som centralnivå.   

 
 

 

Valberedningen har också uppdrag att 
föreslå årsmötesordförande Håkan Sjödin 
Jag heter Håkan Sjödin och är ägare av en 
chodsky tik på 6 år. Har haft chodsky sedan 
2015 och är aktiv inom avel och hälsa i 
klubben. Är även vice ordföranden i min 
lokala klubb, Nynäshamns BK, där jag sitter i 
styrelsen sedan många år. Min hund tävlas och 
tränas i bruksspår och specialsök. Har haft 
hund sedan 1980 och tidigare haft både 
labradorer och briarder.  
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Ordlista  

 
Uttryck Förklaring 

Ansvarsfrihet Godkännande av styrelsens verksamhet för året som varit 

Avslag Majoriteten säger nej till redovisat förslag 

Bifall Majoriteten säger ja till redovisat förslag 

Budget Ekonomisk plan för verksamheten 

Dagordning 
Förteckning över de ärenden i den ordning de ska behandlas vid 
mötet 

Enhälligt Beslut som alla är överens om 

Firmatecknare 
Den/de som har rätt att skriva på värdehandlingar för 
föreningen 

Justering Underskrift för intygande om t.ex. protokollet riktighet 

Jäv, Jävig 
Person som inte deltar i beslut till följd av släktskap, att 
han/hon är direkt personligen berörd 

Kallelse 
Information till ledamöterna om tid och plats för nästa 
styrelsemöte 

Kommitté En grupp som utses av styrelsen/mötet för en speciell fråga 

Ledamot Röstberättigad person i styrelse 

Majoritet 

Absolut: Minst en röst mer än hälften 
Relativ (endast vid personval): Den som får flest röster 
Enkel: Kan vara absolut eller relativ 
Kvalificerad: Vanligtvis i stadgarna för stadgeändring eller 
föreningens upplösning, till exempel två tredjedelar eller tre 
fjärdedelar av rösterna 

Mandattid Den längsta tid mandatet gäller 

Motion I förväg insänt skriftligt förslag att beslutas på årsmötet 

Nominering Förslag på personer till olika uppdrag 

Per capsulam beslut (per 
skalle) 

Beslut som i brådskande fall mellan styrelsemöten måste tas. 
Ordförande lämnar förslag till enskilda ledamöterna, muntligt 
eller skriftligt. Ledamöternas ståndpunkter samlas in och 
protokollförs och skrivs in att beslutet har fattats per capsulam. 
Nästa ordinarie styrelsemöte bör bekräfta beslutet 

Reservation 
Notering i protokoll att man tar avstånd från fattat beslut. Fritar 
från ansvar för beslut (gäller den som har rösträtt) 

Revisor 
Person som är utsedd av årsmötet att granska räkenskaper och 
verksamhet 

Stadgar Regler, "föreningens lag" 

Styrelse 
De personer som väljs på årsmötet att sköta föreningens 
angelägenheter till nästa årsmöte 
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Uttryck Förklaring 

Suppleant 
Ersättare vid ordinarie ledamots förhinder (får då rösträtt). Bör 
delta i alla möten och har då yttrande och förslagsrätt 

Valberedning 
Personer som fått i uppdrag att lägga fram förslag om vilka som 
ska väljas till olika förtroendeposter 

Verksamhetsberättelse 
Årsredogörelse från styrelsen, vad man gjort och vad det har 
kostat 

Årsberättelse/redovisning Verksamhetsberättelse och bokslut 

Årsbokslut 
Redovisning av årets verksamhet i pengar. Se 
Verksamhetsberättelse 

 

 

 


